
Voorstanders aan het woord 
Sporten en groen, dat gaan 
we doen! 
De Leidse Hockeyclub Roomburg 
(LHC Roomburg), de Leidse Sport 
Federatie (LSF) en de bewoners van 
de Hazewinkelstraat zijn voorstanders 
van het inrichtingsvoorstel voor 
wijksportpark Roomburgerpark. 
Bas Pietersen, voorzitter van LHC 
Roomburg vat het voorstel samen: 
'Het Roomburgerpark ligt aan de rand 
van een kinderrijke woonwijk. Veel 
mensen maken gebruik van dit park 
om te sporten, te spelen en elkaar te 
ontmoeten. In en rond het park komt 
ruimte voor sport, groen, veiligheid, 
ontmoeting en school. Het gebied 
rond de school wordt veiliqer en 
groener, doordat de straat wordt 
afgesloten voor verkeer.' 

Alle Leidenaren moeten genoeg 
mogelijkheden hebben om in de bui 
tenlucht te bewegen en te sporten. 
'Juist nu in coronatijd zie je hoe 
mensen snakken naar kwalitatief goe 
de buitenruimte. De plannen voor 
het wijksportpark Roomburgerpark 
sluiten heel goed aan op die behoef 
te', vertelt Nienke Ledegang, bestuurs 
lid van de LSF. 'Niet alleen door de 
komst van een multifunctioneel 
hockeyveld, maar ook door slimme 
investeringen in de rest van het park. 
We zien dat groen, biodiversiteit en 
beweegfaciliteiten er hand in hand 
gaan. Dit is een belangrijke ontwik 
keling voor Leiden en de Leidenaren.' 

Meer groen 
'Het park kan veel mooier dan het nu 
is. Als het Roomburgerpark wordt 
opgeknapt, wordt het voor iedereen 
leuker,' aldus Franklin Geurts, namens 
de bewoners van de Hazewinkelstraat. 
'Het wordt groener, speelser en veili 
ger.' Het ruimtebeslag door een nieuw 
hockeyveld wordt meer dan gecom 
penseerd door nieuw groen. In het 
park worden 67 bomen en struiken 
verplaatst of verwijderd, maar er 
worden ook 90 nieuwe bomen 
geplant en een Tiny Forest aangelegd. 
Het park krijgt meer en diversere 
flora en fauna. Door verbinding met 
het Meijerspark ontstaat er in totaal 
ruim 2.100 meter wandelpad. 

Meer bewegen 
'In het park wordt een multifunctio 
neel sportveld aangelegd. Dit veld 
wordt na schooltijd gebruikt voor de 
hockey,' vertelt Bas Pietersen. 
'Overdag en in de vakanties kunnen 
andere sporters er gebruik van 
maken.' Nienke Ledegang vult aan: 
'In het Roomburgerpark ligt al een 
basis aan sportvoorzieningen. Het is 
mooi dat er nu een plan ligt voor een 
park dat weer jaren vooruit kan. En 
waarin met de wensen van heel veel 
partijen rekening is gehouden, zoals 
onderwijs, sport en wijkbewoners.' 

Meer ruimte voor de jeugd 
Kinderen kunnen spelen in de speel 
tuin, die groot, leuk en veilig blijft met 
kwalitatief hoogwaardige speel- 

toestellen, op een andere plek in het 
park. Het schoolplein krijgt een sport 
veldje, waar iedereen gebruik van kan 
maken. Ook aan de jongeren is 
gedacht. Voor hen komt er een nieuwe 
ontmoetingsplek naast het nieuwe 
trapveld. De veiligheid neemt toe en 
de overlast vermindert. Jongeren wor 
den uitgedaagd meer te sporten. 
'De Lammenschansdriehoek groeit 

hard en de jeugd in deze omgeving 
moet kunnen sporten en spelen,' • 
aldus Franklin Geurts. 'Wij çunrren ze 
deze ruimte.' 

Wat kosten deze verbeteringen? 
De kosten van deze verbeteringen 
worden geschat op 4,5 miljoen euro. 
Deze investering in de toekomst van 
de wijk wordt over een lange periode 

afgeschreven en er staan geen bezui 
nigingen op andere uitgaven door de 
gemeente tegenover. 

Informatie 
Wilt u alle verbeteringen in dit inrich 
tingsplan nog eens goed bestuderen, 
ga dan naar 
www.roomburgerparkleiden.nl. 


